



KING CORE ELECTRONICS INC.

Tel: 886-3-4698855 Fax: 886-3-4691395

Web Site:<http://www.kingcore.com.tw>

e-mail: kc@mail.kingcore.com.tw

2016/5/4 Rev. A

鈞寶電子衝突金屬政策

身為良好的企業公民，鈞寶自當善盡社會責任、尊重人權，並持續關注衝突礦產議題，致力詳實調查供應鏈，以確保錫(Sn)、鈹(Ta)、鎢(W)、金(Au)等金屬，並非來自剛果及其鄰近國家受武裝團體控制之礦區所開採，並透過負責任的採購行為，跟供應商共同響應。

1. 要求供應商不採購及不使用來自剛果民主共和國衝突區域之衝突金屬。
2. 要求供應商追溯所有產品中所含的金(Au)，鈹(Ta)，錫(Sn)和鎢(W)來源，以確保這些金屬不是來自於「衝突礦區」。
3. 要求供應商產品如有使用衝突金屬時需立即告知，一併提出不使用計畫。
4. 要求供應商應將此要求傳達給其上游供應商。

As a good corporate citizen, King Core shall bear its social responsibility, respect the human rights, pay close attention to conflict minerals issues continuously, and make efforts to examine its supply chain to assure the metals sources of, including but not limited to, tin (Sn), tantalum (Ta), tungsten (W) and gold (Au) (hereinafter referred as "Conflict Minerals") are not drifted from the mines of the Democratic Republic of Congo (DRC) and its neighbouring countries (hereinafter referred as "Conflict Regions") controlled by armed groups. King Core hereby expects its suppliers to comply with the Electronic Industry Code Conduct and to only source materials from environmentally and socially responsible suppliers. In support of this, King Core makes following commitments:

1. **Requesting suppliers not to purchase and use Conflict Minerals sourced from Conflict Regions.**
2. **Requesting suppliers to trace the origins of the minerals used, e.g. Au, Ta, Sn and W, to ensure that they are not sourced from Conflict Regions.**
3. **Requesting suppliers to report immediately with corrective actions if any Conflict Mineral is used in items supplied to King Core.**
4. **Requesting to notify their upstream suppliers of such requirements.**